
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

            Incheiat astazi 27.08.2019  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , judetul
Ialomita orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr.176/21.08.2019  si OUG nr. 57/2019
privind Codul administrativ,
              La sedinta participa un numar de  10  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram 
Ionela, Constantin Lucian,,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin,  Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava  Ani Titela, Zainea Ancuta. Este absenta de la sedință  doamna
consilier  Dogatu  Lenuta.  La sedinta mai participa  doamna primar Decu Fănica și domnul 
secretar  Mănăilă Petrică .
       Sedinta este deschisa de catre domnul Manaila Petrică,  care arată  faptul ca sedinta se 
desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  10  consilierii in functie  din 11 cat constituie  
Consiliul Local, după  care  precizează ca procesul verbal  de la sedinta  din luna iulie nu  la 
finalizat din  motive obiective .  
   Doamna    presedinte de sedinta  Dumitrache Mihaela   prezinta ordinea de zi  a sedintei  
aceasta fiind inaintată domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza:
 1 Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local  pe anul 2019- initiator primar Decu Fanica.
 2. Proiect de hotarare privind  aprobarea  majorării   cotizației   de membru  al ASOCIAȚIEI  GAL 
DANUBIUS  IALOMIȚA-BRĂILA- initiator primar Decu Fanica.
 3. Proiect de hotarare  privind  aprobarea principalilor indicatori tehnico- economici actualizati  
pentru obiectivul de investitii   :MODERNIZAREA DRUMURILOR PUBLICE DIN   COMUNA 
STELNICA, JUD. IALOMITA- initiator primar Decu Fanica.
4. Proiect de hotarare privind  actualizarea  cotei de  cofinantarii de la bugetul local   pentru 
obiectivul de investitii   :MODERNIZAREA DRUMURILOR PUBLICE DIN   COMUNA 
STELNICA, JUD. IALOMITA- initiator primar Decu Fanica.
5. Proiect de hotarâre  privind aprobarea  locației pentru desfașurarea activităților de picnic, pe raza 
comunei Stelnica  - initiator primar Decu Fanica.
6. Proiect de  hotărâre privind  completarea HCL Stelnica  nr. 30/2004  privind  atribuirea  de denumiri 
străzilor din satele Stelnica  și Maltezi- initiator primar Decu Fanica. 
7.Alte discutii. 
   Se supune la vot   ordinea  de zi   si se votează cu;
- 10  voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dumitrache 
Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela, 
Zainea Ancuta)
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume :  Proiect de hotarare privind
rectificarea  bugetului  local  pe anul 2019- initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate,
ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , după 
care   precizează că doamna contabil Stroe Geta este in concediu,  iar dacă sunt întrebări sau 
nelămuriri  o sa  vi le explice dânsa  in sedința din luna septembrie. .
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   In  continuare  prezintă   detaliat in ce constă rectificarea  bugetului local, respectiv sumele 
alocate  pentru  asistenții personali si indemnizațiile de handicap, care au destinație specială, 
precum și celelalte sume   repartizate pe capitolele de venituri și cheltuieli, ale bugetului local și
la ordonatorul terțiar de credite Scoala Gimnazială Maltezi.
 Doamna    presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
    Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și solicită  mai multe   explicatii  privind
aceaste sume .
   Doamna primar Decu Fănica intervine si precizează că  aceaste sume  ne sunt necesare  pentru
finantarea  cheltuielilor cu  asistența socială , iar in cazul in care vom  avea  venituri 
suplimentare  pana la finele anului, acesti bani  ni se vor retrage. 
    Doamna  consilier Zainea Ancuța intervine și întreaba câți asistenti personali  și  câte 
indemnizații de handicap sunt in plată la această dată, solicitând ca la sedința urmăroare  sâ-i fie
pusă la dispozitie  o situație cu aceste persoane.
   Doamna primar  Decu Fănica  intervine  si precizează că avem în plată  11 asistenti personali 
și 12  indemnizații pentru persoane cu handicap grav,   iar domnul secretar Mănăilă  Petrică o să
vă pună la dispozitie  această situație.  
   Doamna  consilier Zainea Ancuța intervine și întreabă unde se va utiliza suma de 105  mii lei  
planificati la sectiunea de dezvoltare.
   Doamna primar Decu Fănica intervine si raspunde că aceasta sumă reprezintă cota noastră de 
finanțare pentru  obiectivul de investiții-Racordare la sistemul de canalizire menajeră in comuna
Stelnica, județul Ialomița.
  Doamna consilier Zainea Ancuța intervine si îmtreabă ce anume au nevoie la secțiunea de 
funcționare cei de la școală.
   Doamna primar Decu Fănica intervine si răspunde că se va discuta în cadrul Consiliului de 
Administrație, ce se vor face cu banii obținuți din arenda de la pământul scolii, după cât a 
înțeles se doreste sa se schimbe sagiacul  si jgheaburile cu burlanele pentru scurgerea apelor 
pluviale, de la școala Maltezi.
   Doamna consilier zainea Ancuța intervine și este de părere că irosim  prea multi bani  cu acea 
clădire, ținând cont de faptul că  din ce în ce sunt mai puțini elevi.
   Doamna primar Decu Fanica intervine și precizează că  indiferent de situație, această clădire 
trebuie întreținută.In continuare menționează că   in luna octombrie  va fi invitat  la ședință, 
domnul director  de la Școala gimnaziala Maltezi  pentru a prezenta  o situație la zi privind  
numărul elevilor și programa scolară.
   Doamna consilier Zainea Ancuța intervine și solicită informatii cu privire la suma alocată în 
lista de investiții  la iluminatul public.
   Doamna primar Decu Fănica intervine și precizează că este vorba de banii alocați pentru 
modernizarea iluminatului  public, respectiv  pentru lămpile cu led care au fost montate, in 
satele Stelnica și Maltezi.
  Nu mai sunt discuții și se votează cu;
-9  voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela,   Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, 
Mian Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian,Sava Ani Titela, Zainea Ancuta)
-o abținere (Constantin Lucian)



   Se adopta HCL nr.46/27.08.2019
  Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind  aprobarea  
majorării   cotizației   de membru  al ASOCIAȚIEI  GAL DANUBIUS  IALOMIȚA-BRĂILA- 
initiator primar Decu Fanica.
        Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe 
de dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
    Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , după 
care, precizeaza ca   in baza hotarari  AGA  s-a stabilit sa se majoreze  cotizatia  de la 2000 lei 
la 5000 lei, avand in vedere  ca  au crescut  cheltuielile de functionare  a  asociatiei  GAL 
DANUBIU- IALOMITA-BRAILA  si de 4 ani nu  a mai fost modificata aceasta cotizatie.
    Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul consilier Rosu Adrian  se inscrie la cuvant  si intraba daca aceasta  cotizatie  are 
legatura cu   investitiile care se realizeaza prin intermediul acestei asociatii.
   Doamna  primar  Decu Fanica  intervine si precizeaza ca  in calitate de membru al unei 
asociatii  trebuie sa cotizezi  si bineninteles ca  scopul  este de a  de implement aproiecte pentru 
absortia fondurilor  europene.
   Doamna consilier Alvadanei Mita se inscrie la cuvant si  intreaba   cine face parte din acest 
GAL si cati membrii sunt.
  Doamna  primar Decu Fanica intervine  si precizeaza ca  fac parte UAT-urile  din judetele 
Ialomita si Braila , riverane fluviului Dunarea,   persoanele fizice autorizate,  intreprinderile 
individuale si familiale, ONG-urile,  fiind  in numar de 120 de membrii.    
   Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvănt  si intreab[  de ce nu s-a  pus la 
materialul de sedinta si hotararea  de care s-a facut vorbire , nu doar acea adresa  din partea 
GAL,  fiind de parere ca trebuiau intrebati toti membrii dac[  sunt de acord cu aceasta majorare.
   Doamna primar  Decu Fanica intervine  si  precizează  ca nu a știut cădomnul secretar nu   v-a
pus la dispozitie acea hotarare a AGA , dar in aceasta situatie  o va aduce  acum in cadrul 
sedintei . In continuare mentioneaza  ca au fost de acord  majoritate membrilor  asociatiei .
   Doamna  consilier  Zainea Ancuta  intervine si  intreabă  din nou, dca toti cei 120 de membrii 
au fost de acord cu  aceasta majorare de 150%,  fiind de parere că este foarte mare  aceasta 
cotizatie.
    Doamna primar intervine si  raspunde ca au fost de acord  pentru majorarea cotizatiei,  avand 
in vederea ca  fiecare membru  beneficiaza   de 70  mii euro pe  fiecare exercitiu bugetar, aspect
care trebuie luat in calcul. In continuare mentioneaza  ca  nu ne putem da noi la o parte, atata 
timp cat  aceasta hotarare este unanimă.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si face referire la  adresa primita de la GAL prin 
care se precizează că pe langa cotizatia de  2000 de lei trebuie sa se platească si diferenta de 
3000 lei pentru anul  acesta, dar considera  ca trebuie platit proportional  diferenta de la 
momentul aprobarii,  pana  la finele anului, 
   Doamna  primar Decu Fanica intervine si precizează ca aceasta cotizatie este  stabilita pe un 
an  calendaristic, s-au platit cei 2000 lei  si trebuie  sa  platim si diferenta de 3000  lei. 
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  este de parere ca este o masura abuziva si  
nelegala.
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       Doamna consilier  Alvadanei Mita  intervine si o intreaba  pe doamna primar Decu Fanica ,
in calitate  de reprezentat al comunei in cadrul acestui  GAL, daca   poate informa consiliul sau 
sa fie pus la dispozitie  , o organigrama  sau  un stat de functii al acestei asociatii.
    Doamna primar  Decu Fanica  intervine si  precizeaza  ca nu are acces la aceste informatii , 
dar din cate stie  sunt  3 persoane care  lucreaza efectiv la aceata asociatie, iar in calitate de 
partener   este de acord  cu aceasta  cotizatie.
   Domnul consilier Rosu Adrian se inscrie la cuvant si o  intreaba pe doamna primar  de  cati 
bani a beneficiat comuna Stelnica  prin intermediul  GAL si cu cat am cotizat noi  pana in 
prezent .
    Doamna primar  Decu Fanica intervine si  raspunde că  in exercitiul bugetar  anterior , 
comuna Stelnica a beneficiat de 150 mii  euro, iar in perioada  2015-2019 am cotizat cu suma 
de 10 mii lei.
    Domnul consilier Rosu Adrian intervine si este de parere ca  trebuie sa acceptam aceasta 
majorare a cotizatiei, atat timp cat  comuna noastra  beneficiaza de  aceste fonduri europene 
nerambursabile.
   Doamna  primar intervine si precizează că pe acest considerent  a mers si asa cum a explicat  
acesta este scopul , respectiv de a beneficia de aceste fonduri  europene nerambursabile.
   Domnul consilier  Constantin  Lucian  se inscrie la cuvant  si precizează că aceste proiecte  
care se deruleaza si care sau derulat , beneficiarii fiind aceste UAT-uri, sunt accesate  la nivel 
european si ca  pentru aceste fonduri  se depun  niste dosare  cu o  vasta documentatie , 
intocmite  de persoane  avizate, nici decum  ca  noi platim o cotizatie si  beneficiem de aceste 
fonduri.In continuare mentioneaza  ca la nivel de UAT se por accesa fonduri si pe plan local , in
afara  de  a fi membru unui  GAL, iar faptul ca suntem membru  este un lucru bun, dar  cand  ni 
se stabileste  o regula este putin  deplasat. Concluzia finală este ca din cotizatia platita  ca 
membru, GAL-ul nu ne aduce noua banii  inapoi.
   Doamna primar Decu fanica intervine si reafirma ca prin intermediul acestui GAL putem 
accesa mai usor aceste fonduri europene, fiind un  pilon important in acest domeniu.  
    Nu mai sunt discuții si se voteaza cu ; 
 -6  voturi pentru(Avram Ionela,   Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu 
Adrian, Sava Ani Titela) 
 - 4 abțineri(Alvadanei Mita,  Constantin Lucian, Mitan Ion Mădălin ,Zainea Ancuta)
   Se adopta HCL nr.47/27.08.2019
  Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare  privind  
aprobarea principalilor indicatori tehnico- economici actualizati  pentru obiectivul de 
investitii   :MODERNIZAREA DRUMURILOR PUBLICE DIN   COMUNA STELNICA, 
JUD. IALOMITA- initiator primar Decu Fanica.
          Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
     Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , după 
care  precizează ca așteaptă întrebări , avand in vedere ca  a explicat despre ce este vorba in 
cadrul comisiilor de specialitate. 
    Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii



pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
  Doamna consilier Zainea Ancuța  se înscrie la cuvânt  și precizează ca acest proiect a fost  
initiat cu ceva ani în urmă, când s-au adoptat primele hotărâri,  după  care întreabă care este 
motivul pentru care se reactualizează acesti indicatori tehnico-economici, avand in vedere ca au 
mai fost actualizati.
   Doamna primar Decu Fănica intervine  si explica  motivul pentru care acesti indicatori 
tehnico-economici  au fost actualizati, respectiv  aceasta investitie a fost  scoasă de trei ori la 
licitație și de fiecare data  doi constructori sau un constructor s-a retras, pentru că lucrarea este 
subevaluată,  nu au vrut să  ia aceasta lucrare deoarece prețurile  nu erau actualizate. In 
continuare mentioneaza ca pe piata romaneasca au crescut prețurile la  materialele de constructii
la carburanti  precum și salariile, iar la momentul  cand  a trebuit sa se evalueze oferta s-au  
retras.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine și întreabă   care este numele acestor ofertanti care 
s-au retras și nu se găsea cineva  sa ia aceasta lucrare la valoarea respectivă.
  Doamna primar Decu Fănica intervine si raspunde ca nu are de unde să știe că nu se vede  în 
SICAP.In continuare  menționează că atata timp cat s-a scos la licitatie de trei ori nu mai era 
cazul  sa se continue așa.
 Domnul  secretar Mănăilă Petrică  intervine si precizează că la momentul evaluarii , ofertelor 
depuse au fost declarate neconforme pe motiv ca nu au depus toate documentele  conform 
DUAE, de unde s-a dedus că  nu  accepta valoarea investiției stabilită inainte de aparitia 
ordonantei 114/2018.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine și întreabă   care a fost valoarea initială  a acestei 
investiții .
  Doamna  primar  Decu Fănica intervine si raspunde ca  valoarea inițială a fost de  aproximativ 
3.700 mii lei.
  Doamna consilier Zainea Ancuța  intervine si iși exprimă nemulțumirea  pentru faptul că este 
un salt foarte mare  de  la 3.700 mii  la 5.600 mii lei, diferența intre valoarea totala si  cea de la 
C+M,  fiind  de peste 2 miliarde care este la fel destul de mare.
    In continuare au loc discutii intre domna primar Decu Fănics și  doamna consilier Zainea 
Ancuta pe marginea devizului  general actualizat.
     Nu mai sunt discuții si se votează cu ;
   -10  voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian  Dumitrache 
Mihaela, Marin Ionel, Mian Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian,Sava Ani Titela, 
Zainea Ancuta)
   Se adopta HCL nr.48/27.08.2019  
     Se trece la punctul  nr.4  de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind  
actualizarea  cotei de  cofinantarii de la bugetul local   pentru obiectivul de 
investitii   :MODERNIZAREA DRUMURILOR PUBLICE DIN   COMUNA STELNICA, 
JUD. IALOMITA- initiator primar Decu Fanica.
            Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe
de dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.        

5



   Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive, iar dacă 
sunt  neclarități așteapta intrebări din partea domnilor consilieri. 
  Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache  Mihaela invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
  Domnul consilier Constantin Lucian se înscrie la cuvânt și intreabă care a fost valoarea inițială
a  cotei de cofinanțare.
    Doamna primar Decu Fănica intervine și precizează că la acest momernt nu mai stie care a 
fost, dar la  ședința următoare  îi va aduce la cunoștință.
    Doamna consilier  Zainea Ancuța  se înscrie la cuvânt și  face referire la valoarea cotei de  
cofinantare in valoare de 21 miliarde care se va suporta de la bugetul  local, care după parerea 
sa   va  afecta bugetul local pe o perioada de 3 ani așa cum este prevăzut  că  se va derula 
aceasta investiție.
    Doamna primar Decu Fanica intervine  și precizează că  acesti indicatori  si cota de 
cofinantare sunt  valorile maxime estimate,  iar in urma achiziției  situația se poate  schimba , 
unde valoarea contractului de lucrări va fi cu siguranță mai mică. 
    Domnul consilier Constantin Lucian intervine  și întreabă daca bugetul local permite 
suportarea acestei cote de cofinanțare.
  Doamna primar Decu Fănica intervine și răspunde că  permite  această cofinanțare, bineințeles
daca dorim sa realizăm această investiție.  
     Nu mai sunt discuții și se votează cu;
   -10  voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian  Dumitrache 
Mihaela, Marin Ionel, Mian Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian,Sava Ani Titela, 
Zainea Ancuta)
   Se adopta HCL nr.49/27.08.2019  
  Se trece la punctul  nr.5  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarâre  privind aprobarea
locației pentru desfașurarea activităților de picnic, pe raza comunei Stelnica  - initiator primar
Decu Fanica.
      Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive, după
care  precizează că propunerea este aceeasi , fiind foarte mul dezbătută , in cursul anului 2018.
   Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache  Mihaela invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  reia o discuție mai veche și pentru
faptul că ne aflăm într-o zonă rurală, lumea își face grătar in curte,  așa cum a mai spus la
momentul respectiv, după care il întreabă pe domnul secretar  de ce referatul nu a fost întocmit
de către imspectorul cu Urbanismul.
   Domnul  secretar  Mănăilă  Petrică  intervine  și  precizează  ca  in  acea  perioadă   a  fost  in
concediu de odihnă  și cine să-l întocmească decât secretarul.
   Doamna consilier Zainea Ancuța intervine și  prin prisma faptului ca cetățenii vin la pădure sa
se receeze si să facă un grătar, nu va veni niciodată în spatele primăriei  și dacă ne uităm în
legislația aferenta  nu   este mentionat expres pentru mediul rural, stabilirea zonei de picnic. In



continuare   mentionează  că  de  la  momentul  când  s-a  propus  prima  data  acest  proiect  s-a
informat la celelalte comune din zona riverană brațului Borcea și  nimeni nu  s-a  agitat atât
pentru stabilirea  zonei  de picnic, tocmai pentru că nu se justifică acest proiect, iar după parerea
sa este o cheltuială nejustificată  pentru implementarea unui astfel de proiect.  
    In aceeasi ordine de idei  intreabă pentru ce se face această zonă de picnic, atata timp cât
legislația prevede ca este interzis focul deschis in aceste zone, iar bani  propusi pentru aceasta
investiție puteau fi alocati pentru realizarea de branșamente la canalizare,  sau reparatia unor
străzi.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine și precizează că  prin legislația care reglementează
acest  aspect  nu se face referire ca este pentru mediu urban sau rural,  fiind  o reglementare
generală, iar in ceeea ce privește focul deschis , în prezent este o practică generală atunci cănd
se merge în pădure la picnic. In continuare mentionează că  prin stabilirea acestei zone de picnic
se crează un cadru organizat unde se fac acele  grătare și se strang deseurile menajere rezultate,,
nu mai  sunt lăsate  la întâmplare.  
   Domnul consilier  Constntin Lucian se înscrie la cuvânt și întreabă dacă avem  cereri scrise
sau solicitari verbale  ale cetățenilor din afara localității pentru așa ceva. 
  Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca  pentru acest proiect nu este necesar sa
se vine cu solicitări scrise  din afară, considerând că este oportun realizarea acestei zone de
picnic  pentru  cetățenii din comună.
   Nu mai sunt discuții si se voteaza cu ; 
 -6  voturi pentru(Avram Ionela,   Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu 
Adrian, Sava Ani Titela) 
 - 4 abțineri(Alvadanei Mita,  Constantin Lucian,   Mitan Ion Mădălin ,Zainea Ancuta)
   Se adopta HCL nr.50/27.08.2019
 Domnul  secretar Mănăilă  Petrică  intervine  și  informează  pe  domnii  consilieri  că  in
conformitate cu noul Cod  administrativ, hotarârile privind patrimoniul se adopta cu majoritatea
absolută adică jumătate plus unu din numărul consilierilor  în funcție.
  Se  trece  la  punctul   nr.6   de  pe  ordinea  de  zi  si  anume ; Proiect  de   hotărâre  privind
completarea HCL Stelnica  nr. 30/2004  privind  atribuirea  de denumiri străzilor din satele
Stelnica  și Maltezi- initiator primar Decu Fanica.
          Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul 
comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarâre si  expunerii de motive , după
care  precizează este vorba de zona de intravilan de la podurile dunarene între digul de protecție
al  fluviului  Dunărea și  terenul concesionat  domnului  Lefter  Maxim Viorel,  fiind necesar  să
atribuim o denumire de stradă, pentru ca acolo va fi o pensiune turistică.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine și precizează că domnul Lefter Maxim Viorel este
propietarul acelui imobil,  avand ca destinație de pensiune agroturistică, dorind săți stabilească
domiciliul pe comuna Stelnica și în condițiile date trebuie să existe nomenclatură stradală și
număr la  imobil.  In continuare mentionează că s-a propus acest  proiect  de hotarare pentru
completarea hotararii initiale cu aceasta strada secundară- str, Debarcaderului, avănd in vedere
că prin actualul PUG aprobat,  acolo este zonă de intravilan.
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   Doamna   presedinte de sedinta Dumitrache  Mihaela invita pe domnii consilieri la discutii
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi; 
   Doamna  consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  intreaba  dacă doar pentru acest
aspect se completeaza  aceasta hotarare privind atriburea de denumiri strazilor.
     Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine si raspunde că aceasta este singura completare.
   Nu mai sunt discuții și se votează cu;
    -7  voturi pentru( Alvadanei Mita,  Avram Ionela,   Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, 
Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani Titela) 
 - 3 abțineri(Constantin Lucian,   Mitan Ion Mădălin ,Zainea Ancuta)
   Se adopta HCL nr.51/27.08.2019
 7.Alte discutii. 
   Doamna  consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și îl întreabă pe domnul secretar 
Mănăilă Petrică, de procesul verbal de la ședința anterioara, pentru că nu a fost transmis  cu 
materialul de ședință, exprimându-și nemulțumirea  pentru faptul ca nu se întocmește așa cum 
prevede legea.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine și precizează că a fost perioada concediilor, fiind 
un volum mai mare de lucru, dar  mai este si altă problema , că am tot vorbit ca interventiile să 
fie la obiect si mai concise, aspect care încă nu se întâmplă.  
    Doamna consilier Zainea Ancuâa intervine si aduce în discuție acel act de dezmembrare 
atașat la materialul de ședintă, după care întreabă pentru ce teren este vorba.
    Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine si precizează că este vorba de suprafața de 3,50 ha
din zona podurilor de la Dunăre, care a fost dezmembrat in șase loturi, iar cel de 1,4073 ha  este
concesionat domnului Lefter Maxim –Viorel.
   Doamna consilier Zainea Ancuța  intervine și întreabă unde sunt situate în extravilan sau în 
intravilan.
   Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine si precizează că sunt în intravilan  conform noului 
PUG aprobat.
   Domnul Constantin Lucian se înscrie la cuvânt  si o întreabă pe doamna primar Decu Fănica, 
dacă din partea primăriei este desemnată o persoană care să supravegheze lucrările incepute la 
Dispensarul uman.
   Doamna primar Decu Fănica intervine și raspunde că a fost desemnata  domna  inspector de la
Urbanism sa urmărească executarea lucrărilor, mai mult de atat  pentru siguranța avem diriginte
de șantier.
   Domnul Constantin Lucian intervine si face referire la faptul că  muncitorii firmei de 
constructii, nu respecta cerințele minime privind protectia muncii, respectiv nu au echipamentul
adecvat, nu asigură malurile cănd escavează, nu se întrerupe activitatea  atunci când sunt 
temperaturi foarte ridicate. In continuare  consideră că trebuie să se ia legătura cu reprezentantul
firmei pentru a intra în legalitate.
 Doamna primar Decu Fănica  intervine și precizeaza că toate aceste aspecte semnalate sunt de 
competența constructorului  și crede că  muncitorii au fost instruiti in această privință..
  Domnul consilier Roșu Adrian intervine și adresează cuvinte jignitoare domnului  consilier 
Constantin Lucian, față de cele expuse de acesta cu privire la neregulile constatate  pe șantierul 
unde se construieștea Dispensarului uman (ex,a fost catalogat ca fiind babalaul  comunei). 



    Doamna consilier Alvadanei Mița se înscrie la cuvânt și o întreabă pe doamna primar care 
mai este situatia doamnei Maria Brateș, dacă beneficiază de vreun ajutor.
    Doamna primar Decu Fănica  intervine și precizează că nu beneficiază de nici un ajutor de la 
stat, doar ajutorul din partea sa, o îngrijește  doamna  Ignat Maria, care este platita de dansa si 
de familia Brateș.In continuare mentiopnează că are ca venit pensia de stat.
    Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care doamna  presedinte de sedinta DUMITRACHE
MIHAELA  declară  inchisă  ședința  ordinară a  Consiliului  Local  Stelnica  din  data  de
27.08.2019.

       PRESEDINTE                                                                      SECRETAR                                
DUMITRACHE MIHAELA                                                      Mănăilă Petrică
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